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	جنيف، 18 يوليو 2011


	المرجع:
	TSB Circular 213
TSB Workshops/T.J.
	-
إلى إدارات الدول الأعضاء في الاتحاد بالمنطقة العربية وإفريقيا؛
-
إلى أعضاء قطاع تقييس الاتصالات بالمنطقة العربية وإفريقيا؛
-
إلى المنتسبين إلى قطاع تقييس الاتصالات بالمنطقة العربية وإفريقيا؛
-
إلى الهيئات الأكاديمية المنضمة إلى قطاع تقييس الاتصالات بالمنطقة العربية وإفريقيا


	الهاتف:
الفاكس:
البريد الإلكتروني:
	5591 +41 22 730
+41 22 730 5853
tsbworkshops@itu.int
	نسخة إلى:
-
رؤساء لجان الدراسات في قطاع تقييس الاتصالات ونوابهم؛
-
مدير مكتب تنمية الاتصالات؛
-
مدير مكتب الاتصالات الراديوية؛
-
مدير المكتب الإقليمي للاتحاد، القاهرة؛
-
مدير المكتب الإقليمي للاتحاد، داكار، السنغال؛
-
بعثة الجزائر الدائمة في جنيف

	
	
	

	الموضوع:
	ورشة عمل إقليمية للاتحاد بشأن سد الفجوة التقييسية في المنطقة العربية وإفريقيا وجلسة تدريبية تفاعلية - (الجزائر العاصمة، الجزائر، 28-26 سبتمبر 2011)


حضرات السادة والسيدات،

تحية طيبة وبعد،

1
استجابة للدعوة الكريمة الموجهة من هيئة تنظيم البريد والاتصالات (ARPT)، ينظم الاتحاد الدولي للاتصالات ورشة عمل إقليمية بشأن سد الفجوة التقييسية يوم 26 سبتمبر 2011 وجلسة تدريبية تفاعلية لمحاكاة اجتماع للجان الدراسات يوم 27 سبتمبر 2011. كما ستُعقد حلقة دراسية لأكاديمية الاتحاد الدولي للاتصالات يوم 28 سبتمبر 2011 لعرض علاقة الاتحاد بالأكاديمية والفائدة التي يجنيها أعضاء الاتحاد من المؤسسات الأكاديمية والبحثية. وستُعقد هذه الفعاليات بفندق شيراتون، الجزائر العاصمة، الجزائر.
وستفتتح ورشة العمل في الساعة 0930 من اليوم الأول. وسيبدأ تسجيل المشاركين في الساعة 0800.
وستعرض معلومات تفصيلية عن قاعات الاجتماع في مدخل مكان الاجتماع.
2
ستجرى المناقشات باللغات الإنكليزية والفرنسية والعربية، كما ستتوفر خدمة الترجمة الفورية.
3
وورشة العمل مصممة من أجل توفير مشورة ملموسة والاطلاع على أفضل الممارسات بشأن مشاركة البلدان النامية في تطوير المعايير العالمية وتعزيز قدرات البلدان على التكيف مع المعايير. وستبحث أيضاً أعمال المعايير المتعلقة بالتكنولوجيات الجديدة الرئيسية. والمشاركة في هذا الحدث مجانية ومفتوحة أمام الدول الأعضاء في الاتحاد وأعضاء القطاع والمنتسبين والهيئات الأكاديمية بالمنطقة العربية وإفريقيا. ويشمل ذلك أيضاً الأفراد الأعضاء في المنظمات الدولية والإقليمية والوطنية.
4
وستوفر الجلسة التدريبية التفاعلية لمحاكاة اجتماع للجان الدراسات تجربة تعليمية تفاعلية ستعرض في شكل محاكاة لاجتماع لجنة دراسات. وستكون ذات أهمية كبيرة بالنسبة للذين سيشاركون في اجتماعات دولية أو الذين بدأوا بالمشاركة في هذه الاجتماعات وبالنسبة للذين لديهم بعض الخبرة الدولية ويرغبون في الاضطلاع بأدوار قيادية.
5
والهدف من الحلقة الدراسية لأكاديمية الاتحاد هو تعيين أعضاء الأكاديمية بالمنطقة من خلال تحديد مجالات العمل المشتركة وموضوعات التعاون بين الاتحاد والمؤسسات الممثلة ومن خلال عرض وسائل التعاون المختلفة. والحلقة الدراسية مفتوحة للمدراء والأساتذة من الجامعات الرائدة في مجال تكنولوجيا المعلومات والاتصالات في المنطقة العربية وإفريقيا.
6
ونرحب بأي مقترحات (عناوين وملخصات) للتحدث أثناء ورشة العمل ويتوقف قبولها على المواضيع والمحتويات والوقت المتاح للتحدث. وينبغي إرسال المقترحات إلى العنوان التالي: tsbworkshops@itu.int. وستقوم أمانة قطاع تقييس الاتصالات بإخطار مؤلفي المقترحات المختارة في الوقت المناسب. ولن يستفيد المتحدثون من أي مكافأة أو دعم مالي مقابل المشاركة.

7
يتاح مشروع أولي لبرنامج ورشة العمل والجلسة التدريبية في الملحق 1. وستتاح أحدث المعلومات عن هذا البرنامج والعروض والمعلومات ذات الصلة في الموقع الإلكتروني لقطاع تقييس الاتصالات للاتحاد في العنوان التالي: http://www.itu.int/ITU-T/worksem/bsg/201109 /index.html.
8
وتتاح في الملحق 2 معلومات عملية تتعلق بالخدمات اللوجستية لا سيما الإقامة في الفنادق والنقل ومتطلبات التأشيرة والمتطلبات المتعلقة بالصحة (كما تُتاح في الموقع الإلكتروني لقطاع تقييس الاتصالات في العنوان التالي: http://www.itu.int/ITU-T/worksem/bsg/201109 /index.html).
9
ترتيبات الإقامة: يمكن حجز الفندق إما عن طريق البريد الإلكتروني للسيد فيصل مجاهد (f.medjahed@arpt.dz) أو مباشرة عن طريق الفندق الذي تختارونه (انظر قائمة الفنادق بالملحق 2). كما يرجى من المندوبين تقديم كافة المعلومات المتعلقة بالسفر بما في ذلك رقم رحلة الطيران ومواعيد الوصول والمغادرة عن طريق استكمال استمارة حجز الفندق وبيانات المندوبين الواردة في الملحق 3 (متاحة كذلك على موقع قطاع تقييس الاتصالات على الويب: وذلك في موعد أقصاه 15 سبتمبر 2011، وإرسالها إلى السيد فيصل مجاهد عبر الفاكس: +213 21 234014؛ الهاتف المحمول: +213 661 50 46 16؛ البريد الإلكتروني: f.medjahed@arpt.dz). وتتكلفل الإدارة المضيفة بأمور النقل من المطار إلى الفنادق وإلى مكان الاجتماع. وحرصاً على ضمان الاستقبال في المطار والنقل، يرجى من المندوبين ملء الاستمارة المذكورة آنفاً وإرسالها على النحو المذكور أعلاه.
10
المنح: يقدم قطاع تقييس الاتصالات عدداً محدوداً من المنح الكاملة لمشارك واحد فقط من كل بلد مؤهل داخل المنطقة العربية وإفريقيا وضمن حدود الميزانية المتاحة. ويجب على المشارك أن يحصل حسب الأصول على موافقة الإدارة المعنية من أقل البلدان نمواً والبلدان النامية التي يقل دخل الفرد فيها عن 2 000 دولار أمريكي. وعلى الرغم من أن تقديم المنح يقتصر على مشارك واحد للبلد الواحد، فإن عدد أعضاء وفود البلدان غير محدود، شريطة أن تتحمل البلدان نفقات المندوبين الإضافيين. ويرجى من المشاركين الذين يتقدمون بطلب منحة أن يتفضلوا بملء استمارة طلب المنحة الواردة في الملحق 3 وإعادتها إلى الاتحاد بالبريد الإلكتروني: bdtfellowships@itu.int أو عن طريق الفاكس: +41 22 730 5778 وفي موعد أقصاه 29 أغسطس 2011. 

11
التسجيل في ورشة العمل: لتمكين مكتب تقييس الاتصالات من اتخاذ الترتيبات اللازمة المتعلقة بتنظيم ورشة العمل، أكون ممتناً لو تفضلتم بالتسجيل باستخدام الاستمارة المتاحة في الموقع: http://www.itu.int/ITU-T/ worksem/bsg/201109 /index.html بأسرع وقت ممكن ولكن في موعد أقصاه 19 سبتمبر 2011. ويرجى ملاحظة أن التسجيل المسبق للمشاركين في الحدث يجري حصرياً على الخط مباشرة.
12
التسجيل في الجلسة التدريبية: أكون ممتناً لو تفضلتم بالتسجيل باستخدام الاستمارة المتاحة في الموقع: http://www.itu.int/ITU-T/worksem/bsg/201109/index.html بأسرع وقت ممكن ولكن في موعد أقصاه 12 سبتمبر 2011. ويرجى ملاحظة أن التسجيل المسبق للمشاركين في الجلسة التدريبية يجري حصرياً على الخط مباشرةً.
13
كما نود أن نحيطكم علماً بأن مواطني بعض البلدان قد يحتاجون إلى تأشيرة دخول إلى الجزائر. وفي هذه الحالة، يمكن تقديم طلب الحصول على التأشيرة من سفارة أو قنصلية الجزائر في بلد إقامتكم. وستقدم هيئة تنظيم البريد والاتصالات، بناءً على طلب منكم، المساعدة لتسهيل استخراج تأشيرة الدخول. وعلى المشاركين الذين يرغبون في تلقّي رسالة الدعم الخاصة باستخراج التأشيرة إرسال طلباتهم قبل الموعد بثلاثة أسابيع على الأقل إلى:

السيد فيصل مجاهد 

الهاتف والفاكس: +213 21 234014

الهاتف المحمول: +213 661 50 46 16

البريد الإلكتروني: f.medjahed@arpt.dz
وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام.
مالكولم جونسون
مدير مكتب تقييس الاتصالات
الملحقات: 4
ANNEX 1
(to TSB Circular 213)

Draft Programme
Regional Workshop on Bridging the Standardization Gap 
and
Interactive Training Session: Simulated Study Group Meeting 

Algiers, Algeria, 26-27 September 2011

The workshop is designed to provide concrete advice and best practices on participation by developing countries in global standards development and building nation standards readiness. It will also examine standards work on key new technologies.

	Day 1

	09:30– 10:00
	Opening Ceremony

	10:00 – 10:30
	Coffee Break

	10:30 – 11:30
	Session 1: Overview of ITU Activities in the Region
Objectives: This session will review the Resolution of WTSA-08, WTDC-10 and the relevant implementation plan. It will also give an overview on the main results of the ITU Plenipotentiary Conference 2010 (PP-10) held in October 2010. An overview of standardization work in ITU-T will be provided. 

	11.30 – 12:45
	Session 2: ICT Standardization Challenges in the region

Objectives: This session will address the challenges of ICT standardization in the region and present the standardization capability of countries in the region on the National Standards Capability Scale. The session will also consider strategies that promote standards in the region.

	12.45 – 14:00
	Lunch

	14:00 – 16:00
	 Session 3: Hot Standardization Topics for the Region
Proposed Topics 

· Optical Networking

· NGN and Future Networks

· Wireless Broadband 

· ITRs

	16:00 – 16:15
	Coffee Break

	16:15 – 17:30
	Session 4: Preventing Counterfeiting and Addressing Conformity and Interoperability Challenges

Objectives: The session will provide information on the WTSA-08 Res. 76, WTDC-10 Res. 47 and the Resolution on conformity and interoperability approved at PP-10. It will present the Conformity and Interoperability programme of the standardization sector. The session will also discuss the problem of counterfeit ICT equipment and best practices that can be adopted to curb this issue.

	17:30 – 17:50
	Session 5: Workshop Closing Session 



	Interactive Training Session : Standardization Tutorial 

The session will provide an overview of international standardization (organizations, preparation, participation, management, etc), how to prepare good input contributions and output reports and training in concrete measures for developing countries to participate effectively in ITU-T. The session will introduce the interactive training session and begin the simulated international meeting.
Trainer : Gary Fishman, Former ITU-T TSAG Chairman

	18:00 – 18:30
	Introduction to Standardization Tutorial

Objectives: The session is a preparatory session for the simulation study group meeting which will take place on Day 2. It will provide participants with an overview of international standards meeting and information on how the simulated study group meeting will be carried out.

· Gary Fishman, Former ITU-T TSAG Chairman


	Day 2 : Interactive Training Session : Standardization Tutorial 

	09:00 – 10:30
	Opening Plenary

The simulated study group meeting will begin with an Opening Plenary, including establishment of the agenda and work plan for the remainder of the Interactive Training Session.

	10:30 – 10:45
	Coffee Break

	10:45 – 12:30
	Standardization Tutorial: Working Parties

	12:30 – 13:30
	Lunch

	13:30 – 15:00
	Standardization Tutorial : Working Parties

	15:00 – 15:15
	Coffee Break

	15:15 – 17:30
	Closing Plenary


	Day 3 : ITU Academia Seminar 

	09:30 – 10:00
	Opening Remarks

	10:00 – 10:20
	Overview of ITU

	10:20 – 10:40
	Coffee Break

	10:40 – 11:15
	Overview of ITU-R and ITU-D

	11:15 – 12:00
	Overview of ITU-T 

	12:00 – 12:30
	Academia participation in ITU-T

	12:30 – 13:00
	Discussion Panel

	13:00
	Lunch


ANNEX 2 

(to TSB Circular 213)
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	“ITU Regional Workshop on Bridging the Standardization Gap and Interactive Training session”

Algiers – Algeria, 26 -27 - 28 September 2011
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PRACTICAL INFORMATION
	Country Profile:

	Algeria is situated in the north of Africa. Algeria is bordered in the northeast by Tunisia, in the east by Libya, in the west by Morocco, in the southwest by Western Sahara, Mauritania, and Mali, in the southeast by Niger, and in the north by the Mediterranean Sea. Its size is 2,381,740 sq km, and it has an estimated population of 35.7 million (2010).  The area from the coast to the Tell Atlas is fertile. South of the Tell Atlas is a  steep landscape, which ends with the Saharan Atlas; further south is the Sahara desert.

The Ahaggar Mountains are a highland region in central Sahara, southern Algeria. They are located about 1,500 km (932 mi) south of the capital Algiers and just west of Tamanghasset.

There are several UNESCO World Heritage Sites in Algeria including Al Qal'a of Beni Hammad, the first capital of the Hammadid empire; Tipasa, a Phoenician and later Roman town; and Djémila and Timgad, both Roman ruins; M'Zab Valley, a limestone valley containing a large urbanized oasis; also the Casbah of Algiers is an important citadel. The only natural World Heritage Sites is the Tassili n'Ajjer, a mountain range.

The capital of Algeria is Algiers Called El-Bahdja (البهجة) or alternatively Alger la Blanche due to the glittering white colour of its buildings as seen rising up from the sea, Algiers is situated on the west side bay of the Mediterranean Sea.


	The ITU Regional Workshop on Bridging the Standardization Gap and Interactive Training session will be held from 26 to 28 September 2011 at the: 

SHERATON HOTEL 
Club des Pins - Staoueli - Algiers - Algeria 
Tel:  (+213) 21 377 777 
Fax: (+213) 21 377 610 
E-mail: reservations.algiers@sheraton.com  
Website: www.sheratonclubdespins.com 
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	Working languages:

	The workshop will be conducted in English, French and Arabic with simultaneous translation.


be conducted in English, French and Arabic with s 
	 Delegates’ registration :

	The registration and distribution of documents will start on Monday, 26th September 2011 from 8:00 a.m.

	Working Hours:

	The workshop will start at 9:30 am on the first day i.e. Monday, 26th September 2011. The proposed subsequent working hours are as follows: from 9:00 am to 6:00 pm.


	Workshop  Coordinators:

	Mr. Slimane Djematene 

Technical Director - Workshop host Coordinator

Algiers – Algeria

Tel :      +213 21 479628
Fax :     +213 21 233418  

Mobile: +213 661 92 61 39

E-mail: s.djematene@arpt.dz
	Mr. Faycal Medjahed 

Head of Communication, Protocol, Translation &Interpretation & international Relations Department - Workshop Coordinator

Algiers – Algeria

Tel and Fax :  +213 21 234014
Mobile: +213 661 50 46 16

E-mail: f.medjahed@arpt.dz



ITU contact person:
Mr Venkatesen Mauree
Programme Co-ordinator
Telecommunication Standardization Bureau
International Telecommunication Union
Tel: +41 22 730 5591
Fax: +41 22 730 5853
e-mail: vijay.mauree@itu.int
	Booking of hotel rooms:

	Hotel bookings can be made either:

(a)  Via email to Mr. Faycal Medjahed (Email: f.medjahed@arpt.dz ) or (b) directly with the hotel of your choice (see list of hotels below).  In addition, delegates are requested to provide all travel information, including flight number, arrival and departure dates and times by completing and returning the “Hotel and Delegate Information Form” no later than 15 September 2011, to Mr. Faycal Medjahed by Tel and fax: +213 21 234014; Mobile: +213 661 50 46 16;
E-mail: f.medjahed@arpt.dz. 



	

	List of suggested Hotels

	   Name & address of Hotel
	Telephone / Fax
	Tariff in  DA TTC

(For SHERATON duty-free) 

	SHERATON Hotel -5*

meeting  Venue

Boite postale 62, Club des Pins Staoueli 16101 ALGER


	TEL : + 213  21 37 77 77

FAX : + 213 21 37 77 00

Service : Wifi internet

e-mail : reservations.algiers@sheraton.com

	Classical room with garden view: 

Single: 16 200 DA

Double : 19 200 DA

Classical room with sea view: 

Single: 18 200 DA

Double : 21 200 DA

Club room: 

Single: 24 200 DA

Double : 28 200 DA

Junior Suite: 

Single: 27 200 DA

Double : 30 200 DA

Executive room: 

Single: 30 200 DA

Double : 34 200 DA

Diplomatic suite: 

Single: 40 200 DA

Double : 44 200 DA

Presidential suite: 

142500dz

Breakfast 1800 Dinars.
Lunch 2900 700 Dinars.

* Rates quoted are net of commission, established per room per night excluding taxes.


	HOTEL HILTON - 5*

(30 mn by car from the meeting venue)
Palais des Expositions, Pins Maritimes – ALGER


	TEL : + 213 21 21 96 96

FAX : + 213 21 21 96 94

Service : Wifi internet 

Site web : www.hilton.com 


	· Single Room  

  - Sea view : 27 000 DA - Garden view : 
23 000 DA 

·  Double Room: 

   -Sea vue:   31 000 DA     -Garden vue: 27 000 DA 

Without Breakfast =           1 700 DA 



	HOTEL MERCURE - 5*

(40 mn by car from the meeting venue)
Route de l’Université - BP 12

Bab Ezzouar – 16311 Alger
	TEL : + 213 21 24 59 70

FAX : + 213 21 24 59 10

Service : Wifi internet 

e-mail : h3173-sb@accor.com  

  Site web : www.mercure.com 
	Single Room: 
 20 000 DA 

 Double Room: 
 20 000 DA 

Without Breakfast =      1 700 DA

	Hotel Ibis 2*

(40 mn by car from the meeting venue)
Route de l’université –Bab Ezzouar

BP 134, Dar El Beida 16011  ALGER


	TEL : + 213  21 75 40 40

FAX : + 213 21 75 46 46

Service : Wifi internet 

e-mail : H5682@accor.com

	· Single Room :   
10 000 DA

Without Breakfast = 
1 000 DA

	Hotel  Dey 

(20 mn by car from the meeting venue)
6, Rue Amar Bensamra – Hussein Dey   16040 – ALGER


	TEL : + 213  21 77 41 73

FAX : + 213  21 77 04 20

Service : Wifi internet 
	· Single Room :     5 500 DA 

· Double Room:     5 700 DA 

With Breakfast



	Hotel SOFITEL 5*

(30 mn by car from the meeting venue)
172, Rue Hassiba BEN BOUALI  16015 – ALGER


	TEL : +213  21 68 52 10

FAX : + 213 21 67 31 42

Service : Wifi internet 

E-mail : h1540@sofitel.com
E-mail :  h1540-sb@sofitel.com

	· Single Room :

- City view = 27 300 DA

-Garden view = 30 300 DA

· Exclusive VIP =   40 300 DA  (With Breakfast)

· Suite junior : 54 300 DA

· Suite Senior : 71 300 DA

Without Breakfast =    2 400 DA 

	Hôtel Hydra 

(20 mn by car from the meeting venue)
Bd. Ben Youcef Benkhedda (ex: Sidi Yahia) Bp.16 Bis Said Hamdine Hydra- Alger

	Tél: +213 21 54 89 42 à 44 
Fax: +213 21 54 87 01 / 02 
e-mail: contact@hotelhydra.dz
Site Web : www.hotelhydra.dz

	· Single Room : 6 300 DA 

· Double Room : 7 500 DA 

· Suite : 8 000 DA

        With Breakfast

* there will be a discount of 5% 


	Hôtel El Biar :

(20 mn by car from the meeting venue)
1, BOULEVARD DU 11 DECEMBRE 1960 - 16606 ALGER EL BIAR

	Tél: +213 21 91 60 30/25 43 
Fax: +213 21 91 18 20


	· Single Room : 8 600 DA 

· Double Room : 9 200 DA

         With Breakfast



	Hôtel Dar Diaf

(15 mn by car from the meeting venue)
Chemin de la Redoute, Chéraga- Alger
	Tél : +213 21 36 10 10

Fax : + 213 21 36 10 11/12 
	· Single Room : 8 078 DA 

· Double Room : 9 600 DA



	Hôtel Mazafran

(10 mn by car from the meeting venue)
Complexe Touristique de Zéralda
	Tél : +213 21 32 00 00

Fax : +213 21 32 90 00

e-mail : reservation@safirmazafran.com
Site web : www.safirmazafran.com

	· Single Room :6700  DA 

· Double Room :7500  DA

· Buffet meal, soda and water included



	Hôtel El Riadh

(5 mn by car from the meeting venue)
Sidi Fredj, Staoueli Wilaya d'Alger 
	Tél : +213 21 39 04 42

Fax : +213 21 37 71 35/36

e-mail : hotelriadh@gmail.com
e-mail : elriadh@sidifredjhotels.com

	· Single Room : 6600 DA 

· Double Room :  7300 DA

· Meal menu: 2000 DA

         


	Hôtel El Marsa

(5 mn by car from the meeting venue)
Sidi Fredj, Staoueli Wilaya d'Alger
	Tél : +213 21 37 61 61/39 19 66

Fax : +213 21 37 69 36

e-mail : elmarsa@sidifredjhotels.com

	· Single Room : 6 100 DA 

· Double Room :  7 000  DA

         With Breakfast



	  Transportation:



	Transportation from the airport to the hotels and meeting venue will be provided by the ARPT to all delegates. In order to ensure airport pickup and transfer, it is imperative that delegates return the completed Hotel and Delegate Information Form (see below) and all travel information, including flight number, arrival and departure dates and times by completing and returning the “Hotel and Delegate Information Form” no later than
15 September 2011, to Mr. Faycal Medjahed by fax: +213 21 234014; Mobile: +213 661 50 46 16; E-mail: f.medjahed@arpt.dz. 



	Others

	• Local time: GMT +1. 

• Weather: (Algiers): 21- 27 ° C. 
• Electricity: 220v / 50Hz  
• Exchange rate: the currency of Algeria is: “Algerian Dinar (DA)”, for information: 1$ = 71.62 DA / 1 € = 104.043 DA (07/06/2011). 

A bank is located at the airport, as well as in the international class hotels. Banking  hours are: 8:30 a.m. to 3:30 p.m.

Credit cards: Visa, American Express, Access / Master Card, Diners Club cards and travellers  cheques can also be used in international class hotels.



	Visa requirements

	Visas can be issued  at any consulate or embassy of Algeria in the country of origin. A valid passport is required to enter Algeria. Upon request, the Autorité de Régulation de la Poste et des Télécommunications  (ARPT) will provide assistance in order to facilitate delivery of visas. Participants who require a visa support letter, are requested to send their requests, at least three weeks in advance, to:

Mr. Faycal Medjahed
Tel. and Fax: +213 21 234014;
Mobile: +213 661 50 46 16; 
E-mail: f.medjahed@arpt.dz.
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	BSG Regional Workshop and Interactive Training Session  
Algiers (Algeria) 26 -27 - 28 September 2011
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	HOTEL AND DELEGATE INFORMATION FORM

	Returned to ARPT (Fax :     +213 21 234014  or E-mail: f.medjahed@arpt.dz )
before 15th September 2011


	 FORMCHECKBOX 
 Mr    FORMCHECKBOX 
 Mrs     FORMCHECKBOX 
 Ms
	
	 FORMCHECKBOX 

Administration of the State Member of the ITU

	
	
	

	____________________________________________
Last Name
	
	 FORMCHECKBOX 

Sector Member of ITU

	
	
	

	
	
	 FORMCHECKBOX 

Partner of ITU

	____________________________________________
First Name
	
	

	
	
	 FORMCHECKBOX 

Non-Member

	Recipient of a grant    FORMCHECKBOX 
 Yes     FORMCHECKBOX 
 No
	
	

	
	
	

	

	Complete name and address of the administration or the organization:

	______________________________________________
	Tel.: _______________________________________________

	______________________________________________
	

	______________________________________________
	Fax:___________________________________________

	_________________________________________
	E-mail:__________________________________

	 

	Arrival date and Flight No:
	Arrival time in Algiers: 

	
	

	Departure Date and Flight No: 


	Departure time from Algiers:



	

	Date: ___________________________
	Signature: ______________________________________



- In case of cancellation, please inform us by Fax:  +213 21 234014  or E-mail: f.medjahed@arpt.dz ) at least 24 hours in advance
ANNEX 4
 (to TSB Circular 213)
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	ITU Regional Workshop on Bridging the Standardization Gap and 
Interactive Training Session: Simulated Study Group Meeting 

(Algiers, Algeria, 26-27 September  2011)
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	Please return to:
	Fellowships Service
ITU/BDT
Geneva (Switzerland)


	E-mail : bdtfellowships@itu.int 

Tel: +41 22 730  5095 

Fax: +41 22 730 5778 

	Request for a fellowship to be submitted before Monday, 29th August 2011 

	Participation of women is encouraged

	Country:  ……………………………………………………………….………..……………………………..

Name of the Administration or Organization:  ………...……………….…..………………………………

Mr. / Ms.:  ……………….………………………………….………………………………………………….

                             (family name)                                              (given name)

Title:  ………………………………………………..…………………………….……………………………

Address:  ……………………………………………………………………………………………………….

………………………………………………………..…………………………………………………………

Tel:  ……………………….……. Fax:  …………..…….………... 

E-Mail:  …...………………………………………………………………………………….

PASSPORT INFORMATION:

Date of birth:  ……………………………. Nationality:  ……………………………….……………………

Passport Number:  ……………….…………… Date of issue:  ……………………...….………..………

In (place):  ……………………………….…..… Valid until (date):  ………….…………………………….

	CONDITIONS 
1. One full fellowship per eligible country within the Arab and Africa region only. 
2. It is imperative that fellows be present for the entire duration of their fellowship.


	Signature of fellowship candidate: …………………………………………..  Date: ……...……………...

	TO VALIDATE FELLOWSHIP REQUEST, NAME AND SIGNATURE OF CERTIFYING OFFICIAL DESIGNATING PARTICIPANT MUST BE COMPLETED BELOW WITH OFFICIAL STAMP.

Signature:  ……..………………………………………. Date:  ……………………………………………..
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